
Chicago vyhrálo ztracený zápas 
Toronto-Chicago 4:5 (1:0, 3:2, 0:2, 0:1) 
Když v polovině utkání Dominic Moore zvýšil na 3:0 pro domácí Maple 
Leafs, a to před tím ještě v závěru první třetiny nedal Stajan trestné střílení, 
nikdo netušil, že by i takto rozehranou partii mohli ztratit. Útěchou jim může 
být jeden bod za remízu v normálním čase. Úvodní branku Maple Leafs dal 
Pavel Kubina a při druhé brance Stajana asistoval Tomáš Kaberle. Jenže 
během tří minut Patrick Sharp dokázal snížit na rozdíl jediné branky. Když 
Ponikarovský zvýšil v 38. minutě na 4:2, zdálo se, že Maple Leafs mají vše 
pod kontrolou. Avšak hned v úvodu závěrečné třetiny Kane snížil a sedm a 
půl minuty před koncem normálního času Eager vyrovnal a začínalo se od 
začátku. Do konce normálního času se již nic nevyřešilo, ale hned po prvním 
střídání při hře čtyř proti čtyřem uvolnil Martin Havlát Keitha a Bolland již 
nezaváhal. Martin Havlát byl po zápase nad míru spokojen:  
MH: Je to skvělé vítězství a skvělý zájezd. Ze tří zápasů plný počet bodů. 
Bojovali jsme až do konce. Bylo důležité, že nám zachytal výborně brankář 
Chabibulin.  
ABE: Jaká je atmosféra v Chicagu? 
MH: Je nejlepší za poslední dva roky, konečně se vyhrává. Nálada je lepší a 
pozitivnější.  
ABE: Dá se porovnat situace v Ottawě a v Chicagu?  
MH: Dá se to těžko srovnávat. Tady je mladý tým.  
ABE: O koho se Chicago opírá? 
MH: Máme hodně šikovných hráčů. Je to druhý nejmladší tým v lize. 
ABE: Před tím jste hrál ve Východní konferenci, teď v Západní, dá se to 
porovnat?  
MH: Možná na Západě je prvních osm týmů silnějších. 
ABE: Jaké jsou vzpomínky na Ottawu?  
MH: Určitě krásné. Začínal jsem tam, dostal jsem tam svou první šanci v 
NHL. Jsem za to velmi vděčný. Těch pět, šest roků bylo skvělých. Budu na 
to rád vzpomínat.  
ABE: Pocházíte z Mladé Boleslavi, sledujete ji v lize?  
MH: Narodil jsem se tam, ale celý život jsem strávil v Brně, takže sleduji 
Kometu, jak se jí daří a jak spousta lidí chodí na hokej. Chtěl bych, aby tam 
byla extraliga.  
ABE: Zápasy originálních šesti týmů NHL odlišují se nějak od 
ostatních?  
MH: Ano, obzvláště sem do Toronta nejezdíme teď často a jsme rádi, že 
jsme to otočili.  



ABE: Prvním hráčem z Československa v NHL byl Slovák Stan Mikita, 
pamatuje si ho ještě někdo?  
MH: Pohybuje se stále kolem týmu. Je to jedno z největších jmen. Párkrát 
jsme prohodili pár slov, je to skvělý člověk.  
ABE: Jak jste spolu mluvili, protože on hovoří celkem slušně slovensky?  
MH: My jsme dali přednost angličtině.  
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